

TABLE OF CONTENTS 目 录

基于指挥要素的森林灭火指挥“一张图”系统设计

Design of “One Map” System for Forest Fire Fighting Command Based on Command Elements

- 张文康, 刘静 121

土壤水分对果树根系和产量的影响

Effects of Soil Moisture on Root System and Yield of Fruit Trees

- 张露, 孔辉 128

在林业碳汇量估算中遥感方法的应用分析

Application Analysis of Remote Sensing Method in Forestry Carbon Sink Estimation

- 胡蝶, 王英伟, 孙红阳, 朱凌燕 133

土壤水分对果树生长和衰老的影响

Effects of Soil Moisture on Fruit Tree Growth and Senescence

- 张露, 杨亮彦 144

贵南柳等灌木树种在沙地生长适应性研究

Study on Growth Adaptability of Shrub Species Such as Salix Guinan in Sandy Land

- 何克虎, 马明星, 吕冬梅 150

毛竹材立杆高度对竹壁厚度、竹秆直径以及表面元素分布影响研究

The Study of the Effect of Bamboo Stem Height on Thickness, Diameter and Surface Element Distribution of Bamboo Stem

- 戴月萍, 于红卫, 沈哲红 158

澳门加思栏花园历史与文化遗产价值探析

The Exploration on the Historic & Cultural Heritage Value of Macau's San Francisco Garden

- 李济泰, 李敏 168